



KENYATAAN TAWARAN

AKADEMI BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA WILAYAH SARAWAK



1. Sebutharga adalah dipelawa daripada penyebut harga yang berdaftar dengan CIDB dan PKK yang kategori dan pengkhususan berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

PERINCIAN SEBUT HARGA	
Tarikh Pengiklanan	29 FEBRUARI 2024
Tarikh Taklimat (disusuli dengan lawatan tapak)	07 MAC 2024 (KHAMIS) jam 11.00 pagi Bilik Serbaguna Taiton, Akademi Bomba dan Penyelamat Malaysia Wilayah Sarawak, Km.4, Jalan Bau-Krokong, Bau Township, 94000 Bau, Sarawak.
Tarikh Tutup	14.03.2024 jam 12:00 tengahari (Khamis)
Lokasi Penyerahan Dokumen Sebutharga (manual)	Unit Kewangan Ibu Pejabat, Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Sarawak, Jalan Setia Raja, Tabuan Jaya, 93350 Kuching, Sarawak
Jangka masa Sahlaku Sebutharga (hari)	90 hari
No. Sebutharga	JBPM/ABPM/SK:400(S)-13/4-2024/01
Tajuk Sebut Harga	Sebut Harga Kerja-kerja Menaik Taraf Sistem Elektrikal Di Balai Bomba dan Penyelamat (BBP) Bau, Kuarters dan Asrama Akademi Bomba dan Penyelamat Malaysia (ABPM) Wilayah Sarawak bagi Tahun 2024
Taraf Syarikat	Terbuka kepada Syarikat Bumiputera
Mempunyai Sijil-Sijil	<ul style="list-style-type: none">i. KONTRAKTOR G1ii. SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PKK)iii. SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)iv. SIJIL CIDBv. SIJIL TARAF BUMIPUTERA <p>*Hanya penama dalam sijil CIDB, PKK & SPKK sahaja boleh menghadiri taklimat sebutharga dan tidak boleh mewakilkan selain daripada penama dan layak untuk mendapatkan dokumen tawaran.</p> <p>(Penyebut Harga diwajibkan membawa Sijil Asal dan Sesalinan untuk simpanan Jabatan dan cop syarikat)</p>
Kategori dan Kod Pengkhususan	Kategori (G1) Bidang: 1) E11 – Kerja Am Elektrik
Status Pembekal	Bumiputera
Pilihan Negeri & Daerah	DAERAH KUCHING, SAMARAHAN DAN SERIAN DI SARAWAK
Dokumen Sebutharga Yang Ada/Boleh Diperolehi	SEGALA DOKUMEN SEBUTHARGA INI BOLEH DIDAPATI PADA HARI TAKLIMAT
Pegawai Untuk Dihubungi	<ul style="list-style-type: none">1. Tuan Mohamad Hafizrul @ Joy bin Junaidi2. Tuan Abang Azemi bin Abang Annuar
No. Telefon	082-762871

